
 

 
 

Friskis & Svettis avd Bærum 
Referat styremøte 

 

 
Til stede:, Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Elisabeth Sageng og Tobias Alfsen som kom ca 
19.00  
Ikke tilstede: Christoffer Johansson, Kristiane Bugge Dugstad, Michel Mateos 
Avholdt: 25.9.2019 
Referent: Elisabeth Sageng 
 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling og agenda 
 

Godkjent  
 
 

 

2. Informasjon fra daglig 
leder 

Antidoping/rent idrettslag: må gjennomføres 
innen 2019. Alle i styret, daglig leder samt 100% 
må gjennomføre dette. 

Det er invitert til sosial samling 27.10 samt dugnad 
maling 

Prisstruktur: - se utsendt informasjon.  Innfører 
studentpris frem til 30 år (mot fremvisning av 
gyldig studentleg). Sølvkort tas bort. 
Abonnementer: Opprettholder 
månedsabonnement med/uten binding og fjerner 
resten. Med dette gjøres inntekten mer 
forutsigbar og gjør prisstruktur mer oversiktlige. 
Binding skjerpes til å gjelde inntil tre måneder. Ny 
prisliste oppdateres av Anne-Lene og gjelder fra 1. 
oktober.  

Betaling med VIPPS koster 1,75% av beløpet. Flere 
kunder har etterlyst muligheten. Janne sjekker 
med andre foreninger og ser på muligheten for å 
avstemme innbetaling med vipps, kassaoppgjør 
med medlemsinformasjon. Styret er for øvrig 
positiv til å innføre vipps som betaling.  

Friskis undertegner avtale med NAV om person 
skal ha arbeidstrening. Vedkommende har 
bakgrunn fra butikk, sosiale medier mm. Oppstart 
1. oktober. Skal jobbe i resepsjon og gjøre litt 
sosiale medier.    

Grasrotandelen: varsel om utestenging fordi 
Friskis driver økonomisk virksomhet. Dette er 
samme prinsipp som sak om momskompensasjon. 
NIF v/Berit Kjøll er på denne sakene. Svarbrev til 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Janne 
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Lotteristiftelsen sendes 30.9. Prinsippsak for 
idrettsforbundet.  

FS dagene i 2020, 2500 pr snute. 8-12 frie plasser 
hvis vi bidrar med utstyr og innsats. Ingen 
egenandel. Det er satt av penger i budsjettet. 
Oppmuntre og be alle sette av helgen og melde 
seg på.  

Skilting: skilt med lys, logo langs trappen og over 
døren samt banner. Janne kommer tilbake med 
informasjon om priser etter anbudsrunde.  

Lokale aktivitetsmidler (LAM), det jobbes med ny 
søknad på dette for en 2 års periode. 174 
medlemmer gjør dette nå. Det er søkt om 360 til 
2020 og 390 i 2021. Viktig for folkehelse, 
inkludering og ensomhet. Christoffer og Kristiane 
informerte om fremdrift i arbeidet med 
timeplanen.  
 

 
 
 
Janne 
 
 
 
 
 
Janne 
 

3. Medlemsutvikling/ 
økonomi 
 

Økonomien er stabil og likviditet er ok, men 
foreningen er sårbare for tap av tilskudd. LAM-
midler kom i august.  

Det er fortsatt overskudd. Felleskostnader på 
lokaler er gått noe ned ift fjoråret, dette skyldes 
en avregning. 

 

4. Organisering av oppgaver 
 
 

Regnskapsbyrået Vikan har presentert et skybasert 
system som vil gjøre det regnskapet elektronisk. 
Avtalegiro vil fortsatt være en manuell oppgave 
(henger sammen med medlemssystemet).  

Forslaget til Vikan er å bytte regnskapssystem, 
Poweroffice Go, fra 1. januar. Foreningen har 
avtale med Tone til medio januar. NIF vil medio 
november konsolidere sine retningslinjer for 
medlemskapssystem. Norge får da beskjed om når 
vi skal over på det nye, implementeringsdato er 
usikker.  

Styret har behov for en oversikt over hvor/i hvilket 
system de ulike arbeidsoppgavene gjøres.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Brit 
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Det er veldig at nytt regnskapssystemet kan 
integreres mot medlemssystemet.  Dagens 
utfordringer gjelder spesielt avtalegiro og 
kassaoppgjør.  

Videre prosess: 

- Målet er å gå over på nytt system fra 1.1.20 
med klar forventning om at Vikan håndterer 
dette. Styret v/Martine oversender sjekkliste 
til Brit og deretter Vikan. 

- Prosjektgruppe for dette (Brit, Martine, Janne, 
Hilde (fra Oslo))møtes onsdag 2.10 kl 13.00. 

 

 
 
 
 
 
 
 
Martine og 
Brit 
 
 

5. Fastsetting av dato for 
strategisamling 

Strategisamling: lørdag 23.11 kl 13.00 –  

Agenda: 

- Antidoping, rent idrettslag 
- Strategiarbeid 
- Årshjul 

Neste styremøte: onsdag 30.10 kl 17.00 

 

 
 


